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سلامت دارو در فروش اینترنتی زیر 
سوال می رود

مجلس  درمان  و  بهداشت  کمیسیون  عضو 
گفت: فروش اینترنتی دارو باعث می شود قدرت 

نظارت از بین برود.
به گزارش مهر، سید محمد جمالیان، با تاکید 
بر اینکه اگر طرح عرضه آنلاین دارو اجرا شود 
چند صباحی بعد آن هم زمانی که آسیب های 
متوقف  کرد  وارد  مردم  سلامت  به  زیادی 
با  خواهد شد، اظهار داشت: دارو را نمی توان 
سایر کالاهایی که به صورت اینترنتی به فروش 
می رسد یکسان ببینیم زیرا کالایی حساس است 
و به طور کلی با فروش اینترنتی آن قدرت نظارت 
از بین خواهد رفت؛ کمیسیون در این راستا نظر 
خود را اعلام و تاکید کرده که این کار به نفع 

مردم و سلامت جامعه نیست.
وی افزود: دارو به صورت مستقیم با سلامت 
مردم سروکار دارد و انبارها و فضاهای داروخانه ها 
هستند،  دارو  عرضه  و  نگهداری  محل  که 
مشخص و تحت نظارت و بازرسی معاونت غذا و 
دارو در استان ها و سازمان غذا و دارو هستند اما 
محل نگهداری و انبارهای داروهایی که به صورت 
به فروش می رسد مشخص  اینترنتی  و  آنلاین 
نیست و از این طریق به سلامت جامعه آسیب 

زیادی وارد خواهد شد.
جمالیان، شرایط نگهداری دارو را بسیار مهم و 
حائز اهمیت دانست و گفت: کارشناسان غذا و 
دارو تاکید دارند که دارو باید در دمای مناسب 
نگهداری و دمای یخچال نیز به صورت روزانه 
ثبت شود در این راستا اگر داروخانه ای بخواهد 
انباری اضافه یا کم کند باید ضمن اعلام به غذا 
وضعیت  مورد  در  را  لازم  بررسی های  دارو،  و 
فروش  مورد  در  اما  باشد  داشته  آن  شرایط  و 
اینترنتی دارو این نظارت ها به طور کلی از بین 
خواهد رفت و فضا برای قاچاق و فروش داروهای 
تاریخ گذشته و هزاران معضل دیگر فراهم خواهد 

شد.
سایر  با  را  دارو  نمی توان  داد:  ادامه  وی 
محصولات و کالاهایی که به صورت اینترنتی به 
فروش می رسد یکسان ببینیم زیرا دارو کالایی 
حساس است و به طور کلی با فروش اینترنتی 
آن قدرت نظارت از بین خواهد رفت؛ کمیسیون 
بهداشت و درمان در این رابطه نظر خودش را 
اعلام و تاکید کرده که این کار به نفع مردم و 

سلامت جامعه نیست.
تصمیم  مراکز  تعدد  شد:  یادآور  جمالیان 
گیرنده در این رابطه آسیب زا شده البته برخی 
مراکز تصمیم گیری با استفاده از قدرت شأن 
به این موضوع ورود کردند و به طور قطع اگر 
اجرا شود چند صباحی بعد آن هم زمانی که 
کرد  وارد  مردم  سلامت  به  زیادی  آسیب های 
متوقف خواهد شد. بنابراین کمیسیون بهداشت 
موضوع  این  به  باید  جد  به  مجلس  درمان  و 
ورود کند در واقع مراکز تخصصی باید در مورد 
موضوعات تخصصی تصمیم گیری کنند و نباید 
افرادی در مورد سلامت مردم تصمیم بگیرند که 
غذا  سازمان  ندارند؛  موضوع  از  شناختی  هیچ 
مجلس  درمان  و  بهداشت  کمیسیون  دارو،  و 
ارگان های دولتی  از  و بسیاری  دارویی  نظام  و 
با قاطعیت نظر خود را در مورد عرضه آنلاین 
دارو اعلام و تاکید کردند که این موضوع به نفع 
مردم نیست بنابراین نیاز است دولت این مهم را 

مدنظر قرار دهد.

رگبار پراکنده در تهران تا چهارشنبه 
ادامه دارد

اداره کل هواشناسی استان تهران از تداوم رگبار 
و  شهریورماه(   ۲۸( چهارشنبه  تا  باران  پراکنده 

افزایش نسبی دما خبر داد.
به گزارش تجارت نیوز، بر پایه واکاوی الگوهای 
آسمان  پیش یابی  نقشه های  بررسی  و  همدیدی 
استان تهران روزهای چهارشنبه و پنجشنبه )۲۸ و 
۲۹ شهریورماه( با گذر موج ضعیفی از روی استان 
تهران آسمان نیمه ابری همراه با افزایش باد، رگبار 
پراکنده باران در ارتفاعات و گاهی وزش باد شدید 
مورد  جنوبی  و  غربی  نواحی  در  خاک  و  گرد  و 
انتظار است. روزهای سه شنبه و جمعه )۲۷ و ۳۰ 
شهریورماه( آسمان صاف تا قسمتی ابری، گاهی با 
افزایش باد و در نواحی پر تردد شهری در بعضی 
ساعت ها غبار رقیق محلی و کاهش کیفیت هوا، 
افزایش نسبی بعضی آلاینده ها به ویژه ازن و ذرات 
معلق کوچک تر از ۲.۵ میکرون پیش بینی می شود.
از سه شنبه تا چهارشنبه روند افزایش نسبی دما 

مورد انتظار است.
استان  هواشناسی  کل  اداره  اعلام  اساس  بر 
تهران، ورامین و فرودگاه امام خمینی با بیشینه 
دمای ۳۱ درجه سانتیگراد گرم ترین ایستگاه استان 

تهران در ۲۴ ساعت گذشته گزارش شده است.
تا  صاف  شهریورماه(   ۲۷( امروز  تهران  آسمان 
کمی ابری، در بعد از ظهر افزایش باد با حداقل 
دمای ۲۱ و حداکثر دمای ۳۰ درجه سانتیگراد و طی 
چهارشنبه )۲۸ شهریورماه( کمی ابری تا نیمه ابری، 
از بعدازظهر افزایش باد، گاهی وزش باد شدید، با 
احتمال گرد و خاک با حداقل دمای ۱۹ و حداکثر 

دمای ۳۱ درجه سانتیگراد پیش بینی می شود.

زمان وقوع دومین ماه گرفتگی سال 
۱۴۰۳ اعلام شد

یک خسوف خاص، که فقط ۳.۵ درصد از سطح 
ماه را پوشش می دهد، منظره شگفت انگیزی است 

که می توان تماشا کرد.
به گزارش ایسنا، در روز ۱۸ سپتامبر)۲۸ شهریور(، 
یک ماه گرفتگی جزئی رخ خواهد داد که اگرچه به 
اندازه خورشید گرفتگی کامل چشمگیر نیست، اما 

هنوز هم می تواند یک منظره جذاب باشد.
به نقل از گاردین، ماه گرفتگی در اثر عبور زمین 
گذر  این  ایجاد می شود.  ماه  و  میان خورشید  از 
سایه ی زمین را روی سطح ماه می اندازد. این هفته، 
سایه به طور کامل ماه را نمی پوشاند، از این رو به 

آن خسوف جزئی می گویند.
در لحظه بیشترین گرفتگی، تاریک ترین قسمت 
سایه زمین تنها ۳.۵ درصد از نیمکره قابل مشاهده 
تماشای  وجود،  این  با  می دهد.  پوشش  را  ماه 
لحظه ای که سایه شروع به حرکت روی سطح ماه 

می کند بسیار جذاب است.
این ماه گرفتگی در سراسر اروپا، آفریقا، گرینلند و 
آمریکای شمالی و جنوبی قابل مشاهده خواهد بود. 
از لندن، بخش قابل توجه ماه گرفتگی در ساعت 
BST ۰۳:۱۳)۰۵:۴۳ به وقت ایران( آغاز می شود. 
اوج ماه گرفتگی در ساعت BST ۰۳:۴۴)۰۶:۱۴ به 
وقت ایران( رخ خواهد داد. و این رویداد در ساعت 
BST ۰۴:۱۵)۰۶:۴۵ به وقت ایران( به پایان خواهد 
رسید. در ایران این دومین ماه گرفتگی سال ۱۴۰۳ 
از خواهد بود که بامداد چهارشنبه، ۲۸ شهریور 
در بخش هایی از آسیا از جمله در کشورمان قابل 
مشاهده است. این گرفت در ساعت ۵ و ۴۳ دقیقه 
صبح در تهران آغاز می شود، ولی دقایقی بعد ماه 
در افق غرب غروب خواهد کرد و رصد این خسوف 
چندان کیفیت نخواهد داشت؛ اما شرایط رصد این 
ماه گرفتگی جزئی برای نیمه غربی ایران به مراتب 

مهیاتر خواهد بود.

علیرضا زاکانی در ایام انتخابات روی چند موضوع 
تاکید ویژه داشت که یکی از پرتکرار ترین آنها، خرید 
نیز خرید  و  از کشورهای دیگر  برقی  تاکسی های 
برای  حتی  او  بود.  کشور  داخل  از  آن  از  بخشی 
مناظرات، سوار بر یکی از این تاکسی ها وارد جام 

جم شد.
شهردار تهران مهر ماه سال گذشته وعده داد بود 
۲۰ هزار ون و تاکسی برقی وارد ناوگان تاکسی رانی 
می کند، همزمان با آغاز رقابت های انتخابات ریاست 
جمهوری او از حدود هزار تاکسی برقی رونمایی کرد. 
پارلمان  اعضای  قبول  مورد  که  بود  عددی  این  اما 
 ۲۰۰ شهر  شورای  اعضای  از  برخی  نبود.  شهری 
تاکسی برقی را عدد دقیق تری می دانستند ویکی از 
اعضای شورای شهر از رقم ۷۹ تاکسی برقی استفاده 

کرد.  
پیش بینی ها و تذکرات شورا

در  ماه  خرداد  همان  در  تابناک،  گزارش  به 
این  در  شهرداری  گزارش  ارائه  به  نسبت  واکنش 
داخل شورای  در  آن  به  نسبت  واکنش هایی  باره، 
شهر شکل گرفت. در حالی که مدیران شهرداری 
ورود این تاکسی ها را ماحصل سفر زاکانی به چین 
و قرارداش با آنها عنوان می کردند، اما رئیس کمیته 
نظارت شورا با بیان اینکه تاکسی هایی که تحویل داده 
شد هیچ ارتباطی با قرارداد چین نداشته و حاصل 
ناوگان  نوسازی  راستای  در  صمت  وزارت  پیگیری 
فرسوده در سراسر کشور است؛ تأکید کرد: در این 
مورد کلانشهر ها در این رابطه در اولویت هستند و 
این ناوگانی که در حال تحویل است؛ تداوم همان 
مسیری است که طی ادوار گذشته دولت با هدف 
این  به  دارد  ضرورت  ولی  می کند.  دنبال  نوسازی 
مسئله نیز اشاره شود که مصوبه شورا در خصوص 
قرارداد موسوم به چین تا این لحظه اعلام نظری از 
سوی فرمانداری تهران و هیئت تطبیق دریافت نکرده 

است.
اعتراض خریداران و واکنش شهردار

حال با گذشت چند ماه از آن روز، شاهد اعتراض 
تاکسیرانانی هستیم که نسبت به خرید تاکسی های 
برقی اقدام کرده اند، اما فعلا تاکسی در کار نیست 
و آنها دستشان از این آورده مهم آقای شهردار کوتاه 

است.
شهردار  زاکانی«  علیرضا  امروز  باره  همین  در 
تهران در گفتگو با خبرنگار ایلنا، برای اولین بار به 
تجمع  درباره  و   داده  نشان  واکنش  موضوع  این 
تاکسیرانان و در پاسخ به این سوال که تاکسیرانان 
خود  وعده های  به  تهران  شهرداری  که  معقتدند 
درخصوص تاکسی های برقی عمل نکرده است، شما 
چه برنامه ای برای انجام تعهدات تان به تاکسیرانان 
دارید، گفت: این موضوع خارج از عهده شهرداری 

است.

او سپس توپ را به زمین دولت انداخته و  وعده 
داد با محمدرصا عارف در این باره صحبت خواهد 

کرد.
در  رییس جمهور  اول  معاون  با  گفت:  زاکانی  
این زمینه صحبت خواهم کرد. ماده ۱۲ قانون رفع 
موانع تولید یک ویژگی هایی را ایجاد کرده است برای 
افرادی که پروژه هایی را اجرا می کنند که این باعث 

صرفه جویی انرژی می شود.
شهردار تهران تصریح کرد: این قانون، چون نگاه 
پسینی داشته است، مانع از این بوده که این پول 
که در وزارت نفت هم هست برای چنین کاری در 
سرفصل صرفه جویی به کسی که این صرفه جویی را 

کرده است پرداخت شود.
وی ادامه داد:، اما یک قانونی در پایان مجلس 
یازدهم تصویب شده که آن قانون اجازه داده است 
ظرفیت  این  از  بتوانیم  هم  پیشینی  صورت  به  ما 
استفاده کنیم. همچنین برای این تاکسیرانان عزیز 
استفاده  حال  در  اینها  و  است  موضوع حل شده 

از این خودرو ها هستند و صرفه جویی انرژی دارند 
و این پول به آنها پرداخت شود؛ لذا از معاون اول 
رییس جمهور دکتر عارف خواهم خواست که دولت 

این سرفصل ماده ۱۲ را برای اینها اجرا کند.
زاکانی درباره خواسته تاکسیرانان معترض مبنی بر 
به تعویق افتادن وصول چک اول آنها گفت: من به 
مجموعه مان گفته ام که این موضوع را دنبال کنند تا 

این تسهیل برای آنها ایجاد شود.
آن جمله پایانی عضور شورا

یادآور می شود در همان خرداد ماه ناصر امانی، 
عضو شورای شهر تهران تذکراتی را در این باره مورد 
تاکید قرار داده بود: اگر زیرساخت های برقی سازی 
ناوگان حمل و نقل در تهران آماده نباشد بعد از 
مدتی دچار مشکل خواهیم شد؛ یعنی ۲۰۰ تاکسی 
فعال شده و هر ماه اضافه شود، اتوبوس برقی هم 
وارد شود، اما ایستگاه های شارژ برق مورد نیاز این 
سامانه که قرار است با این حجم در تهران فعال 
شود را آیا پیش بینی کرده اند؟ کجاست و توسط چه 

مچموعه ای عملیاتی می شود؟ اگر این زیرساخت ها 
آماده نباشد بعدا متوقف می شوند و مطلوب ما و 

شهرداری نخواهد بود.
دوم نحوه واگذاری تاکسی هاست. ۲۰۰ تاکسی 
که دیروز به تاکسیرانان واگذار شده، واقعا واگذار 
اگر  کنند؟  فعلا حرکت  که  دادند  امانتی  یا  شده 
این یک میلیارد و دویست میلیون  واگذار شده، 
تومان که از سه بخش تامین می شود یعنی  یک 
بخش آورده تاکسی ران، دوم وام شهرداری و سه 
یعنی  اجرایی شدند؟  واقعا  ماده ۱۲  از محل  وام 
وزارت نفت  به این ۲۰۰ نفر این مبلغ را پرداخت 
کرده و وام ها پرداخت شده یا هنوز در حال مذاکره 
است و تاکسی ها به شکل امانی راه افتادند و قرار 

است قراردادش را ببندند؟  
به  مستقیم  غیر  اشاره ای  با  زمان  همان  امانی 
نفع شهردارُ  به  اقدام  این  بودن  تبلیغاتی  احتمال 
گفته بود: اگر بعد از ۸ تیر اینکار متوقف شود مطمئنا 

نتیجه معکوس دارد.

دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی از آمادگی برای اصلاح مصوبه 
کنکور خبر داد و گفت: خانواده ها توجه داشته باشند این مصوبه 
تقویت خواهد شد؛ چرا که تاثیرگذاری معدل موضوع مهمی است 
بنابراین به دوران کنکور قبل برنمی گردیم؛ اما اگر به اصلاح نیاز داشته 

باشیم، انجام می دهیم.
به گزارش ایسنا، حجت الاسلام و المسلمین عبدالحسین خسروپناه 
در حاشیه دیدار با اعضای کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس 
شورای اسلامی اظهار کرد: یکی از وظایفی که شورای عالی انقلاب 
فرهنگی دارد تعامل با قوای سه گانه است،  مجلس شورای اسلامی 
به عنوان قوه مقننه یکی از قوای مهمی است که شورا بایستی تعامل 

حکیمانه با آن داشته باشد.
وی افزود: امروز با اعضا و رئیس کمیسیون آموزش و تحقیقات 
مجلس دیداری داشتیم که بسیار صمیمانه بود و گفتگوی مفصلی 
دیگر  حوزه های  و  کنکور  سهمیه بندی های  کنکور،  مصوبه  درباره 

آموزش صورت گرفت.
دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی بیان کرد:  این تعامل ادامه خواهد 
داشت تا اگر قرار باشد طرحی از سوی دولت پیشنهاد شود با تعامل 

مجلس به مصوبه تبدیل شود. شأن شورای عالی انقلاب فرهنگی 
سیاستگذاری است و اگر قرار باشد مصوبه ای تصویب شود با تعامل 

مجلس صورت خواهد گرفت.
خسروپناه ادامه داد: درباره مصوبه کنکور پیشنهادهای مختلفی 
داده و مقرر شد کمیسیون آموزش در این باره به نظر واحد برسد، 
پرورش،  و  آموزش  وزارت  مجلس،  پژوهش های  مرکز  همچنین 
سازمان سنجش و ستاد علم شورای عالی انقلاب فرهنگی در این باره 
بررسی های لازم را انجام دهند. شورای عالی انقلاب فرهنگی آماده 

است که اصلاحات لازم را انجام دهد.
دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی گفت: خانواده ها توجه داشته 
باشند این مصوبه تقویت خواهد شد، تاثیرگذاری معدل موضوع 
مهمی است، به کنکور قبل برنمی گردیم در صورتی به اصلاح نیاز 
داشته باشیم انجام می دهیم. باید شرایطی را فراهم کنیم که مخصوصا 

دانش آموزان مناطق محروم از طرفیت این مصوبه استفاده کنند.
اختلافی میان شورا و مجلس وجود ندارد

تحقیقات  و  آموزش  کمیسیون  رئیس  منادی سفیدان،  علیرضا 
مجلس شورای اسلامی نیز در حاشیه این جلسه بیان کرد: امروز 

جلسه خوب و صمیمانه ای با استاد خسروپناه و اعضای حقیقی 
درباره  این جلسه  در  داشتیم.  کمیسیون  اعضای  اکثریت  و  شورا 
مشکلات دانش آموزان مناطق محروم، تعارض مصوبه شورا و مجلس 
بحث هایی مطرح شد، به نتیجه خوبی رسیدیم که قرار شد که تعامل 

ادامه داشته باشد.
وی ادامه داد: اصلاحاتی در مصوبه انجام خواهد شد تا عدالت 
فراگیرتر محقق شود و قرار شد که کمیسیون ورود کند و پیشنهادات 
خود را ارائه دهد و در جلسه بعدی ارائه شود. بحث سهمیه های 

مطرح شد که با حضور نمایندگان مطرح می شود.
اسلامی  شورای  مجلس  تحقیقات  و  آموزش  کمیسیون  رئیس 
عنوان کرد: جلسه خوبی بود اختلافی میان شورا و مجلس وجود 
ندارد، باید به کمک یکدیگر اعتلای کشور را رقم بزنیم، شورای عالی 
انقلاب فرهنگی اقدامات خوبی را به عنوان بازوی علمی و با وجود 
شخصیت های علمی که دارد، انجام داده است، امیدواریم که در 
ادامه موارد قانونی که قرار است در شورا تصویب شود مجلس شورای 
فرهنگی همچون گذشته همراهی  انقلاب  عالی  و شورای  اسلامی 

داشته باشند.

مخمصه خریداران ناکام تاکسی های برقی

برق تاکسی های برقی شهردار تهران  را گرقت!
گروه جامعه - شهردار تهران که چندی پیش به عنوان کاندیدای ریاست جمهوری، ورود تاکسی های برقی به ناوگان شهری را بارها به عنوان افتخار در 

عملکرد خود یاد کرده بود، حالا با اعتراض خریدارانی رو به روست که دستشان از این تاکسی ها کوتاه است.

مصوبه کنکور اصلاح می شود

حال با گذشت 
چند ماه از آن 

روز، شاهد 
اعتراض 

تاکسیرانانی 
هستیم که 

نسبت به خرید 
تاکسی های 
برقی اقدام 

کرده اند، اما 
فعلا تاکسی در 

کار نیست و 
آنها دستشان از 
این آورده مهم 

آقای شهردار 
کوتاه است

رئیس کل سازمان نظام  پرستاری آخرین وضعیت پرداخت مطالبات پرستاران را 
تشریح کرد.

به گزارش ایسنا، احمد نجاتیان با بیان اینکه  کارگروه  بررسی فرمول پرداخت 
کرد:  اظهار  شده،  تشکیل  بهداشت   وزارت  در  پرستاری  خدمات  تعرفه گذاری 
کارگروه بررسی فرمول پرداخت تعرفه گذاری تاکنون چهاربار طی یک ماه گذشته 
تشکیل جلسه داده و مسائلی در این جلسه مورد بررسی قرار گرفته است. کارگروه 
وزارت بهداشت در مسیر بررسی نواقص کارشناسی طرح پیشنهادی سازمان نظام  

پرستاری قرار گرفته و طرح کارشناسی نهایی را ابلاغ می کند.
بررسی چگونگی پرداخت تعرفه پرستاران اتاق عمل

وی با بیان اینکه جنبه های مختلف فرمول پیشنهادی سازمان نظام  پرستاری در 
این جلسات مورد بررسی قرار گرفته، تصریح کرد: یکی از مسائل و مشکلات نظام  
پرستاری، چگونگی پرداخت تعرفه پرستارانی است که در اتاق عمل به ارائه خدمت 
می پردارند. موضوع چگونگی پرداخت تعرفه خدمات پرستاری برای پرستارانی که 

در اتاق عمل مشغول به  کار هستند در یک جلسه مورد بررسی قرار گرفته است.
شفاف نبودن فرمول پرداخت تعرفه های پرستاری

ارتباط  نگرانی های پرستاران در  اینکه  بیان  با  رئیس کل سازمان نظام پرستاری 
گفت:  است،  بررسی  قابل  وجه  دو  از  پرستاری  تعرفه گذاری خدمات  قانون  با 
»شفاف نبودن فرمول پرداخت« و »پرداخت با تاخیر« جزو نگرانی های پرستاران در 
ارتباط با قانون تعرفه گذاری خدمات پرستاری است. پرستاران بر این باور هستند 
که فرمول کنونی پرداخت تعرفه های پرستاری چندان شفاف نیست. اگرچه وزارت 
بهداشت نسبت به ارائه فرمول پرداخت تعرفه ها اقدام کرده اما میزان تعرفه های 
دریافتی پرستاران در بخش ها و بیمارستان ها با عملکرد یکسان، متفاوت است. به 
طور مثال، پرستاران یک بیمارستان مبلغ ۳ میلیون تومان به عنوان تعرفه دریافت 
می کنند درحالی که پرستاران یک بیمارستان دیگر با عملکرد مشابه ۸ میلیون تومان 

در قالب تعرفه پرستاری دریافت  می کنند.
رئیس کل سازمان نظام پرستاری با بیان اینکه اختلاف تعرفه دریافتی برای پرستاران 
از معنا و مفهوم تهی است، تاکید کرد: هنگامی که پرستاران خدمات یکسان برای 

بیمارستان ها تولید می کنند، انتظار دارند میزان تعرفه مشابه هم دریافت کنند.
پرداخت تعرفه با توجه به بخش بیمارستانی

وی با بیان اینکه سازمان نظام پرستاری فرمول پیشنهادی مدنظر خودرا به وزارت 
بهداشت ارائه داده، گفت: سازمان نظام پرستاری، فرمول پیشنهادی خود را با توجه 
به دغدغه های پرستاران در مواجهه به نحوه پرداخت تعرفه ها به وزارت بهداشت 
ارائه داده است. بر اساس فرمول پیشنهادی، میان تعرفه دریافتی و کارانه ایجاد 
شده پرستاران ارتباط مستقیم وجود دارد. فرمول پیشنهادی سازمان نظام پرستاری، 
روشن و شفاف است؛ به نحوی که پرستاران می توانند میزان تعرفه تولیدی خود 

را محاسبه  کنند.  نجاتیان با اشاره به فرمول پیشنهادی سازمان نظام پرستاری 
گفت: براساس فرمول پیشنهادی سازمان نظام پرستاری، تعرفه دریافتی پرستاران 
با توجه به بخشی که در آن به ارائه خدمت می پردازند حدود ۶۰ تا ۸۰ درصد تفاوت 
دارد. بر اساس این الگو، پرستاران می دانند در صورتی که بیمار بیشتری تحت 
پوشش داشته باشند تعرفه بیشتری دریافت می کنند. پرستاران به دلیل کمبود 
نیروی انسانی ناچار هستند که از تعداد بیمار بیشتری مراقبت کنند و با توجه 
به این شرایط در صورت اجرای فرمول پیشنهادی سازمان نظام پرستاری می توانند 

تعرفه بیشتری دریافت  کنند. 
ضرورت بازنگری تعرفه های پرستاری

وی با بیان اینکه ارزش تعرفه پرستاری طی سال های گذشته رشد خوبی داشته، 
اظهار کرد: اگرچه ارزش ریالی تعرفه های پرستاری طی سال  گذشته رشد به نسبت 

خوبی داشته اما بازنگری تعرفه های پرستاری امری ضروری است. 
معوقات  پرداخت  وضعیت  آخرین  درباره  پرستاری  نظام   سازمان  کل  ریس 
پرستاران نیز تصریح کرد: منابع مالی در اختیار دانشگاه ها قرار گرفته است اما از 
میزان دقیق منابع تخصیص یافته برای پرستاران اطلاعی ندارم. بررسی های سازمان 
نظام پرستاری بیانگر این است که برخی دانشگاه های علوم پزشکی، معوقات ۲ تا ۳ 
ماه تعرفه های پرستاری را پرداخت کرده اند. پرداختی برخی دانشگاه ها کم است 
که نسبت به این موضوع ناراضی هستیم. همچنین بررسی ها بیانگر این است که 
میزان پرداختی در برخی دانشگاه های علوم پزشکی برای معوقات پرستاران، خوب 

ارزیابی می شود.
تعرفه های خدمات  پرداخت  نظر  از  نیز که  برخی دانشگاه ها  وی توضیح داد: 
پرستاری نسبت به سایر دانشگاه ها جلوتر بودند، تعرفه های ماه های فروردین و 

اردیبهشت ماه سال جاری را پرداخت کرده اند.

پرداخت مطالبات پرستاران به کجا رسید؟


